
 
 
  

Boulevard PERS 

Jaargang 34 

Nummer 3 

  

Redactioneel 

 

Nog een week en dan 

begint ook in deze 

regio de 

schoolvakantie. Hoe fijn 

is dat vooruitzicht? De 

redactie wordt alweer 

overspoeld met mailtjes 

van kampbewoners om 

allerlei activiteiten aan 

te kondigen. U vindt ze 

verderop in deze 

Boulevardpers. 

Maar we beginnen 

volgende week met het 

foute P feest. Er is al 

een vooraankonding 

geweest, maar aandacht 

voor dit feest is er nooit 

genoeg. 

Want het is de aftrap 

van wekenlang 

genieten. Hopelijk van 

de zon, maar in ieder 

geval van het strand en 

van KVS. Van alle 

nieuwe activiteiten, 

maar ook de 

traditionele, zoals alle 

federatieve toernooien, 

de bingoavond en een 

oude traditie die terug 

is van weggeweest: het 

KVS-circus. 

En dat circus, gaat 

vanaf volgende week 

van start. 

 

Merel, Ilan, Peter 

 

Heeft u er al de P in? 

 

Past u uw outfit al? Pleegt u als Pakketbezorger, of 

in Pasteltinten te gaan? Pantervellen en Pintjesprint 

mag natuurlijk ook. Pas als u goed verkleed komt 

op het foute P feest, is het echt geslaagd. 

 

 

 

Je kunt onder de foto weer gewoon doortypen. Of 
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Er zit jeu aan 

 

Het is alweer twee weken terug, dat we de derde Jeu de boules en voor dit seizoen de laatste 

voor de Helios race hadden. Wij zijn gestart dit keer met 12 koppels en met prachtig weer en 

heel veel kwallen . Ik heb de uitslag vanwege Max niet opgenoemd en nu ben ik het kwijt 

😢(sorry ) 

Mede dankzij Ed hebben wij weer van de ZEEMEERMIN VIS een heerlijke haringschotel 

gesponsord gekregen 👍👍👍👍 

Dank je wel Patrick Berg💋 

Op 15 juli organiseert Ed de Franse dag en onze open Jeu de boules dag is op 15 augustus . 

Helios federatief is op 19 augustus . 

Info hierover volgt!! 

 

Helga 

 

Hou het veilig, berg het op 

 

Wat worden we verwend met dit mooie weer.  

Met dit mooie weer zitten we natuurlijk heerlijk buiten te genieten op ons voortalud, omdat 

het achter veel te warm is. Als de zon ondergaat, dan gaan de mensen hun stoelen en parasols 

opruimen en laten alles netjes achter bij hun huisje. 

Wat ons opvalt, is dat er s ‘avonds laat nog bankjes of picknicktafels in het pad staan, of tegen 

het huisje zijn aangezet. Ook zijn er schotten die uit blijven staan. Deze obstakels dienen 

veilig te worden opgeruimd. 

We zijn met z’n allen verplicht de naaste omgeving van ons huisje in ordelijke staat te brengen 

en te houden. In de gangen mogen zich geen obstakels bevinden.  

Het ’s nachts opruimen van windschotten geldt niet voor de strandhuisjes gelegen aan een op- 

of afgang, ter linkerzijde of ter rechterzijde van het Kluphuis en direct naast de toiletunit.  

Zou u zo vriendelijk willen zijn uw loungebanken en/of picknicktafel achter bij het duin, of 

onderaan de dijk neer te zetten en deze niet in het pad of aan het huisje te laten staan? Dit ter 

voorkoming van ongelukken.   

Zo kunnen we met z’n allen heerlijk genieten van ons plekje aan de zee. 

 

Het bestuur  

 

Gaan we het redden? 

 

Altijd al willen weten hoe het werkt bij de Zandvoortse reddingsbrigade?  

We zijn welkom op post Noord (post Piet Oud) op zaterdag 21 juli vanaf 10 uur en het bezoek 

duur ongeveer 1,5 uur.  

 

Er zal wat uitleg gegeven worden over stroming, muien en het werk van de ZRB, maar we gaan 

natuurlijk ook uitgebreid de post en de materialen bekijken! Het is leuk voor iedereen vanaf 5 

jaar.  

Misschien ligt er wel een carrière als lifeguard in het verschiet?!?!  

 

Start de vakantie dus gezellig en geef je op bij Helga Telder, huisje 456. 

Doe dat even uiterlijk woensdag 18 juli, zodat we weten met hoeveel we zullen aankomen bij 

de ZRB.  

Over vervoer en lunch hebben we het later! 

 

Lees meer op pagina 3 >> 
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Wat ? Wanneer ?    

Hoe werkt het bij de 

reddingbrigade? 21-7-2018 10:00- 11:30 uur 

geef je op bij Helga Telder, 

huisje 456 

Kinderdisco 1 26-7-2018 18:30-20:00 uur In het Kluphuis o.l.v. Merel  

Kinderdisco 2 2-8-2018 18:30-20:00 uur In het Kluphuis o.l.v. Eline 

Konijnen- en vossenjacht 9-8-2018 ochtend 

Speurtochten bij 

Natuurmonumenten Overveen 

Activiteit grotere kinderen 9-8-2018 middag Nog een verassing...! 

Pannenkoekenlunch in Kluphuis 13-8-2018 lunch 

Wie oh wie wil er helpen 

bakken?  

Kinderdisco 3 16-8-2018 18:30-20:00 uur In het Kluphuis o.l.v. Valerie  

Kinderbingo ???   

Bingo o.l.v. Jacqueline en 

Barbara 

Kinderdisco 4 23-8-2018 18:30-20:00 uur 

In het Kluphuis o.l.v. ??? 

(iemand??) 

Kinderdisco 5 30-8-2018 18:30-20:00 uur 

In het Kluphuis o.l.v. ??? 

(iemand??) 

Scheiden is geen lijden 

 
Even een (doorgestuurd) bericht over  ons vuilnis. Grof – en huishoudelijk vuil moeten 

duidelijk gescheiden worden aangeboden. Grof vuil mag dus niet in de stalen bak. Als dit niet 

gebeurt, dan komt de gemeente in de problemen met de pers voor huishoudelijk afval. Als dit 

gebeurt door toedoen van de kampeerders, dan zullen de kosten op ons verhaald worden. 

Grof vuil wordt in een aparte ronde opgehaald. 

Daarnaast. Er is inmiddels diverse keren geconstateerd dat er kampeerders zijn die nieuwe 

spullen kopen en de grote verpakkingen in de ijzeren vuilcontainer voor op het strand weg 

gooit. Daar is deze niet voor bedoeld. Met een verpakkingen zit de container al vol, dus bied 

dit vuil bij uw eigen gemeente aan. Wellicht geeft Ikea al statiegeld voor hun 

verpakkingsmateriaal. 

 

Het bestuur 

 

Bestemming strand 

 

Hoe zit het met het kustpact en de toekomst van Strand Noord? 

Het kustpact is getekend door heel veel belangengroepen, de provincie Noord-Holland en de 

gemeente Zandvoort. Het betreft afspraken hoe om te gaan met recreatieve bebouwing aan de 

kust van Noord-Holland, niet meer dan dat. 

Het echte werk moet nog beginnen, namelijk: het maken van een bestemmingsplan, dat 

tegenwoordig “Omgevingsplan” heet (daarbij wordt ook gekeken naar “onze” 

Vaststellingsovereenkomst die geldt tot 2021). 

Voordat er ook maar iets op papier staat, is er op 17 mei een bijeenkomst georganiseerd waar 

alle belanghebbenden alles mochten zeggen dat ook maar iets met het Omgevingsplan te 

maken heeft. 

Meteen daarna is er een werkgroep ingesteld, waar ook de federatie deel van uitmaakt via 

Hans Wolf (secretaris federatie – lid bij  KVA). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lees meer op pagina 4 >> 
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Ik verblijf, hij verblijft, wij verblijven 

 

Dit weekend verblijven Ed en Bibby van Eeden in huisje 551. Ook zullen zij 

aanwezig zijn op 22-26 juli en 26-20 augustus.  

 

Morgen, 14 juli, verblijft Eva Reitsma in het huisje van haar ouders op nr. 445 

 

Het blijft een afgang 

 

Als bemiddelaar tussen bestuur en de groep bewoners rondom afgang F4 wil ik, 

na de vergadering van zondag 17 juni 2018, u even op de hoogte brengen hoe nu 

het e.e.a. verder verlopen is rondom deze afgang. 

Tijdens de vergadering werd door een grote meerderheid van de leden duidelijk 

gemaakt dat de afgang, zoals die nu gecreëerd is en waar overigens niemand blij 

van is geworden, helaas zo moet blijven.    

In een verder overleg met de gemeente, waar het bestuur door miscommunicatie 

niet aanwezig was, hebben de bewoners de volgend onderwerpen aangedragen en 

daar waar van toepassing het verzoek gedaan deze uit te voeren.   

 

1. Herstel van het prikkeldraadhek (liever geen prikkeldraad) tussen de reep 

en het kamp. 

2. Het plaatsen van een schapenhek aan de onderzijde-afscheiding-

parkeerplaats van Bernie`s Beachclub. 

3. Paaltjes boven op de boulevard, ter voorkoming van het parkeren en 

berijden van de afgang.  

4. Fietsrekken op de boulevard.  

5. Er is ter plaatse gekeken en geconstateerd dat het afgegraven gedeelte van 

het talud van de parkeerplaats Bernie veel te stijl is. Het verzoek is om een 

betonnen kering te maken, om afkalven van zand tegen te gaan.  

6. Om zelf een afsluiting, tijdens ons kampeerseizoen, te creëren tussen de 

af/opgang van en naar het strand, heeft de gemeente inmiddels wat 

schapenhekken geleverd.  

 

Deze zijn, met instemming van de gemeente, door de bewoners inmiddels zelf 

geplaatst.  

 

Al met al is eigenlijk niemand blij met deze toch wel kostbare nieuwe afgang maar 

dienen de kampeerders-bewoners hiermee te leven. 

 

De bewoners hebben ook contact gehad met de bedrijfsleider van de Bernie`s 

Beachclub over de overlast die zij ondervinden van de komende en vertrekkende 

auto’s van de parkeerplaats. Omdat de duin zo’n 6 meter in de diepte richting de 

parkeer-plaatst is afgegraven en er nauwelijks nog een fysieke afscheiding is 

tussen auto's en huisjes, hebben de bewoners in een goed overleg met de 

bedrijfsleider van Bernies gevraagd om een dichte schutting waardoor het licht 

van de koplampen in de avond/nacht niet geheel de huisjes doorschijnt. De 

bedrijfsleider heeft toegezegd dit te bespreken.    

•  

Groet, 

 

Cor Haagsman    
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